



COLLECTION
2016

N A A D E S I G N

was born from the meeting about ten years ago, of a French designer, Laudine Dubeaux, and of a country, Thailand, its culture, its colors, its materials and its traditional craftsmanship. It is in a resolutely crossed and coloured collection, that NAA design proposes to you objects and furnitures made by hand in noble and natural materials.

N A A D E S I G N

est né de la rencontre il y a une dizaine d'années, d'une designer française, Laudine Dubeaux, et d'un pays, la Thaïlande, sa culture, ses couleurs, ses matières et ses savoir-faire uniques. C'est dans une collection résolument métissée et colorée, que NAA design vous propose des objets et mobiliers faits à la main dans des matériaux nobles et naturels.

Banc & Table basse BLOCK COLOR

Bois de teck massif

L 149 cm P 45 cm H 71 cm

L 120 cm P 60 cm H 33,5 cm

Bench & Coffee table BLOCK COLOR

Solid teak wood

L 149 cm W 45 cm H 71 cm

L 120 cm W 60 cm H 33,5 cm





BLOCK COLOR

Avec la série Block Color, NAA design revisite des classiques du mobilier convivial, en y apportant lignes épurées et couleurs vibrantes. La série Block Color joue sur la rencontre des matériaux et des aplats de couleurs mettant en avant les très belles veines du bois de teck. Ces mobiliers sauront résister au temps sur une terrasse comme dans un salon. Le bois utilisé pour l'ensemble de la collection NAA est un vieux teck, issu de la récupération d'anciennes maisons thaïes et non d'abattage sauvage.

With the Color Block series, NAA design has reinterpreted classic convivial furniture, giving them a refined design and brightful colors. The Color Block series plays on the encounter of materials and solid colors highlighting the beautiful texture of teak wood. It is both time-proof and weatherproof, and will perfectly fit either on a terrace or in a living room. The wood used for the entire NAA collection is old teak, which is derived from the recycling of old Thai houses and does not come from illegal logging.



Fauteuils BLOCK COLOR & GRAPHIK

Bois de teck massif

L 60 cm P 55 cm H 68 cm

Armchairs BLOCK COLOR & GRAPHIK

Solid teak wood

L 60 cm W 55 cm H 68 cm





Table ronde BLOCK COLOR
Bois de Teck massif
Ø 60 cm H 56 cm
Round Table BLOCK COLOR
Solid teak wood
Ø 60 cm H 56 cm



Bols GRAPHIK

Terre de grès émaillée décorée à la feuille d'or
Ø 10.5 cm H 5.5 cm

Bowls GRAPHIK

Enamelled sandstone decorated with gold sheet
Ø 10.5 cm H 5.5 cm



G R A P H I K

Le bol Graphik de NAAdesign apporte, à cet objet du quotidien, une forme épurée grâce à la finesse de la terre de grès émaillée de coloris francs et pourtant rares. Rare est également le procédé de cuisson de la céramique permettant l'intégration d'une feuille d'or qui en conforte son élégant design et sa classe particulière.

The Graphik bowl from NAAdesign brings a refined design to this daily life object a refined design thanks to the smoothness of sandstone enameled in clear and yet rare colors. Rare is also the process which allows the integration of a gold sheet which consolidates its elegant design and its particularly smart look.



TAMACHAAT

Série de coussins déhoussables en tissus 100% coton trois fils, cousus et sérigraphiés à la main. Le garnissage est en kapok, fibre végétale issue d'un arbre sub-asiatique. La série TAMACHAAT, "Nature" en langue thaïe, allie des matières naturelles, des motifs contemporains et des encres sans solvant dont un doré unique, rappel de l'or si présent dans la culture locale.

Series of removable cushions in 100% cotton tree threads, sewn and silk screened by hand. The filling is kapok, a vegetable fiber from a South-Asian tree. The TAMACHAAT series, or "Nature" in Thai, combines natural materials, contemporary designs and solvent free inks, including a unique shade of gold, echoing the ever-present gold in the local culture.



Coussins TAMACHAAT
Coton / Kapok
40 X 60 cm

Cushions TAMACHAAT
Cotton / Kapok
40 X 60 cm



Tapis de sol RANAAT
Coton / Kapok
L 180 cm P 90 cm
Mat RANAAT
Cotton / Kapok
L 180 cm W 90 cm

T O T E M S

Bois, inox et céramique... Les totems associent trois matériaux totalement différents et offrent une homogénéité esthétique qui sert de support à une plante d'intérieur. Chaleur du teck, brillance de l'acier, céramique colorée pour un objet de pur design sachant éclairer un intérieur en y apportant une touche chamannique.

Wood, stainless steel and ceramics... The totems gather three completely different materials in a consistent look, and provide a support for a houseplant. The warmth of teak, the shining of steel and the colorful ceramic have been brought together to create a pure object of design illuminating your interior with a shamanic dimension.





Fauteuil GRAPHIK
Bois de Teck massif
L 60 cm P 55 cm H 68 cm
Armchair GRAPHIK
Solid teak wood
L 60 cm W 55 cm H 68 cm

TCHAA CUPS
Terre de grès émaillée
Ø 7 cm H 9 cm

TCHAA CUPS
Enamelled sandstone
Ø 7 cm H 9 cm



TCHAA CUPS

La très traditionnelle tasse à thé utilisée partout en Asie trouve une nouvelle dimension esthétique par la finesse du modelé et de la forme traditionnelle grâce à une terre de grès. Les TCHAA CUP - littéralement tasses à thé en thaï - revisitées en couleurs et matières ouvrant une nouvelle voie à la dégustation.

The very traditional teacup used throughout Asia finds a new aesthetic dimension with a refined modeling combined with the use of sandstone in a traditional shape. The TCHAA CUPS, literally teacups in Thai, have been reinterpreted with new colors and materials, opening a new way for tea tasting.





G R A P H I K

Série de coussins déhoussables en popeline 100% coton, cousus et sérigraphiés à la main. Le garnissage est en kapok, fibre végétale issue d'un arbre sub-asiatique. La série "Graphik" utilise le savoir-faire unique d'une des tribus ethniques du nord de la Thaïlande, les Lisus. Déclinés en plusieurs coloris, ils égayeront votre intérieur selon vos goûts et envies.

Series of removable cushions in poplin 100% cotton, sewn and silk screened by hand. The filling is kapok, a vegetable fiber from a South-Asian tree. The GRAPHIK serie combines the unique handicraft of Lisu hilltribes with contemporary designs and solvent free inks, including a unique shade of gold, echoing the ever-present gold in the local culture. Available in many colors, they will brighten up your interior according to your tastes and desires.





SUSPENSION STRIPE

Suspension en bambou tressé. Entièrement façonnés à la main, les luminaires STRIPE sont des pièces uniques. Grâce au délicat tressage, ils diffusent une lumière douce et chaleureuse apportant à vos pièces une touche naturelle et colorée. Ce modèle est équipé d'un pavillon en bois de manguier et d'un cordon d'alimentation gainé de tissu de couleur.

Entirely handcrafted, the STRIPE lightings are truly unique pieces. Thanks to their delicate weaving, they provide a soft, warm light that will add a natural and colorful touch to your home. This model is equipped with a mango wooden pavilion and a electrical wire safely covered with colored fabric.



Suspension STRIPE
Bambou tressé / Bois de manguier
Ø 25 cm H 24 cm
Suspension STRIPE
Woven bamboo / Mango wood
Ø 25 cm H 24 cm

COLLECTION NAADDESIGN 2016

Cushion GRAPHIK Bleu



Poplin 100 % cotton
44 X 44 cm

TCHAA CUPS



Enamelled Sandstone
Ø 7 cm H 9 cm

BLOCK COLOR



Solid teak wood
L 149 cm W 45 cm H 71 cm

Armchair GRAPHIK



Solid teak wood
L 60 cm W 55 cm H 68 cm

Bowls GRAPHIK



Enamelled sandstone / gold sheet
Ø 10.5 cm H 5.5 cm

Cushion TAMACHAAT



100 % cotton three threads
60 X 40 cm

Armchair BLOCK COLOR



Solid teak wood
L 60 cm W 55 cm H 68 cm

Mat RANAAT



100% cotton / Kapok
L 180 cm W 90 cm

Cushion GRAPHIK Red



Poplin 100 % cotton
44 X 44 cm

Cushion SAMPAP



100% cotton / Kapok
L 170 cm W 53 H 10 cm

TOTEMS



Solid teak wood / stainless / Ceramic
Ø 11 cm H 100 / 90 / 80 cm

Coffee table BLOCK COLOR



Solid teak wood
L 120 cm W 60 cm H 33.5 cm

Cushion GRAPHIK Red



Poplin 100 % cotton
44 X 44 cm

Suspension STRIPE



Woven bamboo
Ø 25 cm H 24 cm

Round Table BLOCK COLOR



Solid teak wood
Ø 60 cm H 56 cm



WWW.NAADESIGN.COM

247 moo 4 T. Muang Keow A. Mae Rim Chiang Mai 50180
Tél. +66 8 71 80 63 73 / contact@naadesign.com



NAADESIGN

247 M. 4 T. Muang Keow A. Mae Rim
Chiang Mai 50180 Thaïlande
naachiangmai@gmail.com
www.naadesign.com